
Halocarbon X90-10M Grease

产品名称 Halocarbon X90-10M Grease

公司名称 上海恩莱保贸易有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市松江区金高路2388号813室

联系电话 86-021-20228098 13391171050

产品详情

Halocarbon X90-10M润滑脂是较软的，低粘度的PCTFE油，被高分子量PCTFE粉末增稠了。
该惰性油是通过受控的聚合过程制得的，然后经过稳定处理，使其具有一些非常独特的性能。
这种油是安全的，化学惰性的，不易燃的，并且与氧气和氯气兼容。
它具有良好的润滑性，高的热稳定性和低的可压缩性。Halocarbon X90-10M Grease is softer bodied, low
viscosity PCTFE oil thickened with high molecular weight PCTFE powder. This inert oil is manufactured by a
controlled polymerization process and then is stabilized to give it some very unique properties. This oil is safe,
chemically inert, nonflammable, and is oxygen and chlorine compatible. It has good lubricity, high thermal stability,
and low compressibility.

The thickener used in this grease, being a high molecular weight PCTFE powder, exhibits the same chemically inert
and thermally stable properties of the lower molecular weight base oils. Hence, greases using this type of formulation
are the most broadly compatible within Halocarbon’s lineup of greases.
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